

ATTACHMENT B - SCOPE OF WORK

BLUMONT shall compensate the Contractor for completed and accepted (approved in writing in BLUMONT's Technical Representative) deliverables as follows:

- The contractor shall invoice based on the agreed price per the Financial Offer as per the actual implemented works.
- Invoice will be submitted in monthly bases of the work completed and after certifying by Blumont related team that all works had been successfully conducted.
- The vendor must follow Blumont staffs' instructions.
- In Al Hol Camp Daily attendance and signature by SWM truck driver and trash compactor (Owner) and the involved 3 Labors per each truck at 8:00 AM as entering and ending of working day at 03:00 PM. This is to be performed daily at the camp management office.
- In Roj Camp Daily attendance and signature by SWM truck driver (Owner) and the involved 3 Labors per each truck at 08:00 AM as entering and ending of working day at 04:00 PM. This is to be performed daily at the camp management office.
- Insurance of continuous service provision at the site with no absences, and early notification within 24 hours if the truck is not working, and instead another truck must be sent only temporarily to perform the service (New truck document must be shared with logistic), along with all the security approvals documents from Camp Admin.
- The vendor should follow the local authority's instruction regarding the dumping site, any violations of the instructions in this regard will be considered as contract breach and will lead to termination of the contract.
- The contractor must take care of all local authorities' letters, permits, memos and approvals whatsoever. Blumont shall undertake no responsibility at all to secure any kind of local authorities' approvals and/or permits.
- The contractor is responsible for ensuring truck drivers both check-in and sign out for each day they operate within the camps. A representative of the contractor and a representative of Blumont will be required to sign off on this document daily. This daily attendance sheet will be maintained by Blumont, with a copy shared with the contractor on weekly basis. Any days for which the contractor invoices Blumont should be supported and verified by the attendance sheet. Furthermore, Blumont will only disburse payment for working days supported by this attendance sheet. Any working days invoiced which are not supported will be deducted from the total amount reimbursed to the contractor.
- Blumont will conduct random site monitoring checks through its teams. Any findings (e.g. garbage not collected) will be reported directly to Blumont's Camp Management and the contractor will be notified accordingly. If the findings of this contradict information in the daily attendance sheets, the contractor must justify the discrepancy otherwise Blumont will consider applying an appropriate penalty (invoice deduction) as a corrective measure for failure to perform the work as outlined in this contract.

- Blumont will allow vehicles to perform work that have been submitted to inspection by the vendor and Blumont engineers. These inspections will be completed for each vehicle at the start of the contract's performance. Any new or substitute vehicles will be submitted to inspection and the vendor should provide advance written notice to Blumont.
- The vendor must provide all machine drivers with an adequate safety and work uniform, a hat, gloves, boots, masks and a safety vest.
- **BLUMONT IS NOT BOUND TO BUY THE WHOLE CONTRACTED VALUE.**
- **THE CEILING AMOUNT OF THIS AGREEMENT IS NOT COMMITMENT, BLUMONT MAY ORDER AS PER REQUIREMENTS AND NEEDS.**
- Invoice will be submitted upon finishing 100% of the service on monthly basis, and after the Operation/ field staff reports that all service had been successfully conducted.
- Blumont is not responsible for any Tax Clearance and the Delivery Terms are under INCOTERM 2010 DDP (Delivery Duty Paid).
- In case the vendor did not/failed partially or fully to deliver the required service during the order period, Blumont will pay for the actual total services received and apply a penalty equivalent to (20%) deduction on the daily order value where the shortage occurred.
- In case the vendor did not deliver/Failed the required quantity per order, the penalty will be equivalent of (20%) of total order value
- Invoices will be paid after the BLUMONT technical Manager acceptance of the delivered work and within **30 days** after submission of the original invoice to BLUMONT office.
- Payment shall be done via (**Hawala**) and all fees will be on BLUMONT.

المرفق ب - نطاق العمل

- يجب على المقاول إصدار فاتورة بناءً على السعر المتفق عليه في العرض المالي وفقاً للأعمال المنفذة الفعلية.
- سيتم إرسال الفاتورة على أساس شهري للأعمال المنجزة وبعد التصديق من قبل فريق Blumont على أن جميع الأعمال قد تم إجراؤها بنجاح.
- يجب على البائع اتباع تعليمات موظفي Blumont.
- في مخيم الهول الحضور اليومي والتوقيع من قبل سائق شاحنة SWM وضغطية القمامة (المالك) و 3 عمال المعنيين لكل شاحنة في الساعة 8:00 صباحاً عند دخول وانتهاء يوم العمل في الساعة 03:00 مساءً. يتم تنفيذ ذلك يومياً في مكتب إدارة المخيم.
- في روج كامب الحضور اليومي والتوقيع من قبل سائق شاحنة إدارة النفايات الصلبة (المالك) و 3 عمال المعنيين لكل شاحنة في الساعة 08:00 صباحاً عند دخول وانتهاء يوم العمل في الساعة 04:00 مساءً. يتم تنفيذ ذلك يومياً في مكتب إدارة المخيم.
- التأمين على توفير الخدمة المستمرة في الموقع بدون غيابات ، والإخطار المبكر في غضون 24 ساعة إذا كانت الشاحنة لا تعمل ، وبدلاً من ذلك يجب إرسال شاحنة أخرى مؤقتاً فقط لأداء الخدمة (يجب مشاركة مستند الشاحنة الجديد مع الفريق اللوجستي) ، جنباً إلى جنب مع جميع مستندات الموافقات الأمنية من إدارة المخيم.
- يجب على البائع اتباع تعليمات السلطة المحلية فيما يتعلق بموقع دفن النفايات، وسيعتبر أي انتهاك للتعليمات في هذا الصدد بمثابة خرق للعقد وسيؤدي إلى إنهاء العقد.
- يجب أن يعتني المقاول بجميع خطابات السلطات المحلية والتصاريح والمذكرات والموافقات على الإطلاق. لن تتحمل Blumont أي مسؤولية على الإطلاق لتأمين موافقات و / أو تصاريح أي نوع من السلطات المحلية.
- المقاول مسؤول عن ضمان قيام سائقي الشاحنات بتسجيل الدخول وتسجيل الخروج مع موظفي Blumont Camp Management كل يوم يعملون داخل المخيمات. سيُطلب من ممثل المقاول وممثل Blumont التوقيع على هذه الوثيقة يومياً. ستحتفظ Blumont بصحيفة الحضور اليومية هذه ، مع مشاركة نسخة منها مع المقاول على أساس أسبوعي. يجب دعم أي أيام يقوم المقاول بفواتيرها لشركة Blumont والتحقق منها بواسطة صحيفة الحضور. علاوة على ذلك ، ستقوم Blumont فقط بصرف مدفوعات أيام العمل التي تدعمها صحيفة الحضور هذه. سيتم خصم أي أيام عمل تصدر بها فواتير غير مدعومة من إجمالي المبلغ الذي يتم سدادها للمقاول.
- المقاول مسؤول عن ضمان قيام سائقي الشاحنات بتسجيل الدخول والخروج لكل يوم يعملون فيه داخل المخيمات. سيُطلب من ممثل المقاول وممثل Blumont التوقيع على هذه الوثيقة يومياً. ستحتفظ Blumont بوثيقة الحضور اليومية هذه ، مع مشاركة نسخة منها مع المقاول على أساس أسبوعي. يجب دعم أي أيام يقوم المقاول بفواتيرها لشركة Blumont والتحقق منها بواسطة وثيقة الحضور. علاوة على ذلك ، ستقوم Blumont فقط بصرف مدفوعات أيام العمل التي تدعمها وثيقة الحضور هذه. سيتم خصم أي أيام عمل تصدر بها فواتير غير مدعومة من إجمالي المبلغ الذي يتم سدادها للمقاول
- ستجري Blumont فحوصات عشوائية لمراقبة الموقع من خلال فرقها. سيتم الإبلاغ عن أي نتائج (على سبيل المثال لم يتم جمع القمامة) مباشرة إلى الفريق الإداري لبلومونت في المخيم وسيتم إخطار المقاول وفقاً لذلك. إذا كانت نتائج هذه المعلومات متناقضة في أوراق الحضور اليومية ، فيجب على المقاول تبرير هذا التناقض وإلا ستنتظر Blumont في تطبيق عقوبة مناسبة (خصم الفاتورة) كإجراء تصحيحي للفشل في أداء العمل كما هو موضح في هذا العقد.
- ستسمح Blumont للمركبات بأداء الأعمال التي تم تقديمها للفحص من قبل المتعهد ومهندسي Blumont. سيتم الانتهاء من عمليات التفتيش هذه لكل مركبة في بداية أداء العقد. سيتم تقديم أي مركبات جديدة أو بديلة للفحص ويجب على المتعهد تقديم إشعار خطي مسبق إلى Blumont.
- يجب على البائع أن يوفر لجميع سائقي الماكينات زياً مناسباً للسلامة والعمل ، وقبعة ، وقفازات ، وأحذية طويلة ، وأقنعة ، وسترة أمان.
- بلومونت غير ملزمة بشراء القيمة المتعاقد عليها بالكامل.
- المبلغ الأقصى لهذا الاتفاق ليس التزاماً ، ويجوز لبلومونت طلبها حسب المتطلبات والاحتياجات.

- سيتم تقديم الفاتورة عند الانتهاء من الخدمة بنسبة 100٪ على أساس شهري ، وبعد تقرير العملية / فريق العمل الميداني بأن جميع الخدمات قد تم إجراؤها بنجاح.
- Blumont ليست مسؤولة عن أي تخليص ضريبي وتخضع شروط التسليم لـ INCOTERM 2010 DDP (رسوم التسليم المدفوعة).
- في حالة عدم/ أو فشل البائع جزئيًا أو كليًا في تقديم الخدمة المطلوبة خلال فترة الطلب ، ستدفع Blumont مقابل إجمالي الخدمات المتلقاة وتطبق غرامة تعادل (20٪) خصمًا على قيمة الطلب اليومية عند وجود نقص.
- في حالة عدم قيام البائع بتسليم / فشل الكمية المطلوبة لكل طلب ، فستكون الغرامة معادلة لـ (20٪) من إجمالي قيمة الطلب.
- تُدفع الفواتير بعد قبول مدير بلومونت الفني للعمل الذي تم تسليمه وفي غضون 30 يومًا بعد تقديم الفاتورة الأصلية إلى مكتب بلومونت.
- يتم الدفع عن طريق (الحوالة) وستكون جميع الرسوم على بلومونت.